
Sprawozdanie
Burmistrza Miasta Ostróda
z działalności w okresie między sesjami
Rady Miejskiej w Ostródzie

od 16 maja 2024 r. do 21 czerwca 2024 r.



Zadania w trakcie realizacji



Rozbudowa Szkoły Podstawowej Nr 4

jednozmianowość,
część budynku dla klas I-III
oddzielona od części
dedykowanej klasom starszym,
możliwość wykorzystania
infrastruktury "dużej" Czwórki,
oszczędności rzędu 830 000 zł
rocznie.

Niektóre z założeń:



Podpisanie umowy na przebudowę
ulicy Sembrzyckiego

Podpisanie umowy o dofinansowanie ze
środków Rządowego Funduszu Rozwoju
Dróg zadania pn. „Przebudowa
nawierzchni ulicy Sembrzyckiego w
Ostródzie”.
Wartość zadania – 1 492 167,00 zł
Wysokość dofinansowania – 882 885,00 zł



Skatepark w Ostródzie (?)

Złożyliśmy wniosek do Ministerstwa Sportu
o dofinansowanie tej inwestycji w ramach
Programu "Sportowa Polska" korzystając z
istniejącego i wyjętego z “zamrażarki”
projektu.
W trakcie wyjazdu do Warszawy spotkałem
się z Wiceministrem Sportu, Panem
Ireneuszem Nalazkiem, który wyraził
aprobatę dla projektu.
W przypadku otrzymania dofinansowania
rozpoczniemy dalszą dyskusję na temat
powstania tego obiektu w Ostródzie.



Uzgodnienia w sprawie przywrócenia
czystości w mieście ze Starostwem
Powiatowym

Przywrócenie czystości na terenie Ostródy jest wymieniane przez
mieszkańców naszego miasta od wielu miesięcy jako jeden z
głównych priorytetów, którymi powinien zająć się samorząd.

Dzięki merytorycznej współpracy ze Starostwem Powiatowym
wypracowaliśmy porozumienie, które sprawi, że już w lipcu
zwiększymy częstotliwość opróżniania koszów oraz dostawimy nowe
śmietniki znajdujące się zasobach miejskich na drogach powiatowych. 



Przywracamy porządek w mieście

Choć do wypracowania docelowych
rozwiązań minie jeszcze sporo czasu,
staramy się dbać o miasto znacznie bardziej
niż dotychczas.

Wspólnie z OCSiR poprawiliśmy stan plaży
nad Jeziorem Sajmino, rozpoczęliśmy prace
nad kwietnikami przy ulicy Czarnieckiego,
przeprowadziliśmy działania konserwacyjne
na Bulwarze czy zadbaliśmy o park przy ulicy 
11 Listopada.



Organizacja przyjazdów delegacji 
z Osterode Am Harz i Taurogów

Odbudowujemy relacje z partnerami 
z zagranicy!

W trakcie Ostróda Reggae Festival będziemy
gościć delegację z Taurogów, naszego
litewskiego miasta partnerskiego.

Podczas Dni Ostródy nasze miasto odwiedzą
- w ramach obchodów 30-lecia naszych
relacji - goście z Osterode am Harz.



Zmiany wewnętrzne 
w Urzędzie Miejskim

Ogłosiliśmy konkurs na Naczelnika Wydziału Inwestycji. W jego
ramach najlepszy wynik uzyskała Pani Żaneta Xouanesouanedao,
która podejmie pracę w Urzędzie Miejskim na przełomie sierpnia
i września.

W Referacie Promocji stanowisko Kierownika po konkursie objął z
kolei Pan Artur Munje, który docelowo będzie odpowiedzialny za
promocję miasta, współorganizację wydarzeń kulturalnych i eventów
oraz za komunikację z mieszkańcami i mediami.



Zadania zrealizowane



Podpisanie umowy na dofinansowanie zakupu
sprzętu dla Ostródzkiej Ochotniczej Straży
Pożarnej 

W Urzędzie Marszałkowskim, wspólnie z Panią
Skarbnik Wiolettą Palmowską, podpisaliśmy
umowę celową na dofinansowanie zakupu
sprzętu dla Ostródzkiej Ochotniczej Straży
Pożarnej.

W ramach pomocy ze strony Pana Marszałka,
Miasto Ostróda zakupi strażakom m.in. pompę
pożarniczą, pompę pływającą czy agregat
inwentorowy.

https://www.facebook.com/profile.php?id=100064720414439&__cft__[0]=AZXKm4K04fwg-TsvbDEateQIiysMOhZJyLtzpHmlDdp6oLfYnT32gIw6iQsrYtToFlBgFqAw0JUyoSQx60vkyXKUz6nYNNiX9y3AE-TNN1sVAyOiYTLJPAMhAVn02ShvWD8ZK1649ZQEtIuvG_JN1KrOBuC5vwuvmr6Aw2RkN8ixoCcSUlECGiPB1fhrUMc876t7UCdNFug7pnDN4rHoa5qERatiXTGll8SAtIbgVkmbqw&__tn__=-]K-R


Negocjacje w sprawie basenu -
zakończone ugodą

Została wypracowana ugoda pozasądowa pomiędzy formą APRO BUDOWNICTWO 
Sp. z o.o. oraz MICROSYSTEM Sp. z o.o. a Gminą Miejską Ostróda.

Sprawa dotyczy zwrotu:
- należności głównej - 2.070.452,93 zł
- odsetek od należności łącznie - 1.316.277,43 zł 
- kosztów procesu - 25.394,00 zł

ŁĄCZNIE: 3.412.124,36 zł



Negocjacje w sprawie basenu -
zakończone ugodą

Zawarcie ugody pozwoli na:
zaprzestanie naliczania kolejnych odsetek od należności,
na zmniejszenie kosztów odsetek (2/3 do zapłaty),
ochroni Miasto przed kolejnym pozwem, który Wierzyciele zamierzali złożyć za szkody
wyrządzone spółkom w wyniku utraty płynności finansowej.

Ugoda zakłada, że płatność na rzecz Wierzycieli będzie podzielona na dwa lata. W tym
zakresie będzie wymagana zgodna Rady Miejskiej w Ostródzie - na zabezpieczenie
środków finansowych w budżecie na 2024 r. i 2025 r.



Współorganizacja imprez
charytatywnych w ramach Dni Rodziny

Podczas eventu charytatywnego oraz
pikniku zorganizowanego w ramach 
Dni Rodziny w kompleksie sportowo-
rekreacyjnym przy ul. 3 Maja 19 odbyło się
około 80 licytacji, mecz piłkarski, a także
liczne koncerty, animacje i atrakcje.

Wydarzenie cieszyło się dużym
zainteresowaniem, a na pomoc pani Paulinie
Jastrzębowskiej zebraliśmy blisko 
23 tysiące złotych! 



Zmiany w MABK - nowa rada
nadzorcza i P.O. Prezesa Zarządu

Wprowadzone zostały zmiany w strukturach zarządczych Miejskiej
Administracji Budynków Komunalnych w Ostródzie.

28 maja 2024 r. zmieniono skład rady nadzorczej, a 29 maja 2024 r.
ze stanowiska prezesa spółki odwołano panią Ewę Czyczel.
Pełniącym obowiązki prezesa MABK został pan Jarosław Cherkowski,
delegowany przez radę do czasu ogłoszenia i rozstrzygnięcia
konkursu.



Zmiany w MPEC - nowa rada nadzorcza

W pięcioosobowym składzie rady nadzorczej dokonano wyboru
trzech nowych członków, pozostawiając dwóch wcześniej wybranych
przez pracowników. 

Obecnie Walne Zgromadzenie oczekuje na wskazanie przez
pracowników dwóch nowych członków rady, w związku 
z rozpoczęciem nowej kadencji.

Nowymi członkami rady nadzorczej MPEC zostali Panowie Adam
Dolny, Aleksander Kondrusik i Szewczyk.



Stworzenie Strefy Kibica na EURO 2024

Zorganizowana w Amfiteatrze Strefa Kibica spotkała
się z ogromnym zainteresowaniem. Mieliśmy niemal
100% frekwencję, co wskazuje, że ta inicjatywa
spełniła oczekiwania Ostródzianek i Ostródzian! 



Zamontowanie nowych knag na molo
przy współpracy z firmą zewnętrzną

Nowe knagi, które ułatwią życie żeglarzom 
z Ostródy i turystom, zostały zamontowane na
naszym molo! To dzięki współpracy z firmą Adamix,
która zasponsorowała ten dodatkowy "parking" tak
wyczekiwany przez mieszkańców miasta i turystów.



Wydarzenia



Finał Wojewódzkiego Pucharu Polski w Ostródzie

Tegoroczny finał Wojewódzkiego Pucharu
Polski odbył się na Stadionie Miejskim w
Ostródzie. Mamy nadzieję, że imprezy dużego
kalibru - nie tylko te sportowe - będą gościć 
u nas coraz częściej!

Musimy maksymalnie wykorzystywać nasz
potencjał. Baza hotelowa, zaplecze sportowe 
i rekreacyjne, rozpoznawalne imprezy
muzyczne, uwarunkowania geograficzne czy
choćby ciekawa historia Ostródy - to wszystko
wielki kapitał dla Perły Mazur i jej przyszłości.



Podpisanie umowy na organizację
Ostróda Reggae Festival

Ostróda Reggae Festival to element
naszego dziedzictwa kulturowego!

W związku z tym cieszy nas podpisanie
z Piotrem Kolajem umowy, w myśl
której miasto kolejny raz wesprze
naszą flagową imprezę.

Liczymy na dobrą, ścisłą współpracę 
z organizatorami również w kolejnych
latach!



Udział w ceremoniach zakończenia roku szkolnego
oraz przyznanie Szkolnych Asów Ostródy

W minionym tygodniu uczestniczyliśmy
w sześciu uroczystościach zakończenia
roku szkolnego w ostródzkich
placówkach edukacyjnych.

21 czerwca w Urzędzie Miasta wręczyliśmy
nagrody Szkolne Asy Ostródy trzynaściorgu
najlepszym uczniom szkół podstawowych
z naszego miasta!



Plany i koncepcje



Rozpoczęcie prac nad przystąpieniem do
Polsko-Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast

Polsko-Szwajcarski Program Rozwoju Miast może być dla
Ostródy jednym z bodźców do szybkiego, kompleksowego
i odpowiedzialnego rozwoju - zarówno w sektorze
"dużych" inwestycji jak i projektów tzw. "miękkich".

W ramach naszych przygotowań do przystąpienia do
tego programu, uczestniczyłem w "Warsztacie dla
decydentów samorządowych", organizowanym przez
Związek Miast Polskich w Warszawie. Jego rolą jest
wskazanie burmistrzom i prezydentom ich roli w tym
projekcie.



Rozpoczęcie rozmów z Gminą Wiejską
w sprawie lokalizacji nowego cmentarza

Podczas spotkania z Wójtem Gminy Ostróda zostały wskazane dwie
potencjalne lokalizacje nowego cmentarza.

Obecnie trwają prace nad rozpoczęciem badań terenu w celu
sprawdzenia czy potencjalne tereny spełnią wymogi niezbędne do
utworzenia w ich miejscu cmentarza.




